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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “Agencija za pružanje usluga u zračnoj plovidbi 

(BHANSA), osnovana 2009. godine, još uvijek nema stalnu upravu i stalnih zaposlenika, a 

pritom je u 2012. godini zaradila 20 milijuna KM. Vršitelji dužnosti u upravi Agencije u isto 

su vrijeme raspoređeni na rukovodeće pozicije u drugim direkcijama i poduzećima, a dužnost 

u BHANSA-i obavljaju na temelju ugovora o djelu i za to primaju novčanu naknadu. Osim 

uprave, postoji Vijeće Agencije, koje čine sedam članova također angažiranih na temelju 

ugovora o djelu. Prema sistematizaciji BHANSA-e, Agencija treba zaposliti oko 550 

djelatnika na neodređeno vrijeme, međutim Vijeće BHANSA-e nije odobrilo Pravilnik o 

plaćama, koji je usvojilo Vijeće ministara BiH, i to je ostao jedini preduvjet za primanje 

djelatnika. 

Moje pitanje glasi - kani li i u kojem roku Vijeće ministara BiH riješiti novonastalu situaciju i 

omogućiti normalno funkcioniranje Agencije koja zarađuje milijune maraka, a nema stalnih 

zaposlenika niti upravu Agencije? Kada Vijeće ministara BiH namjerava donijeti Pravilnik o 

sistematizaciji i plaćama u BHANSA-i kako bi se osigurao izbor ravnatelja i zamjenika 

ravnatelja BHANSA-e?” 

 


